
Referat styremøte 15.02.2023  
Til stede: Gina, Tonje, Marthe, Synne og Silje.                                                                Sted: Buskerud Gård 

1. Legge ned Barne- og ungdomskomiteen? Christina Kolberg trekker seg som leder. 

- Legges ikke ned. Karoline Hulbak tar over som leder. 

 

2. Ny leder av kjørekomiteen. Sonja trekker seg. Elisabeth Lybekk har sagt ja til å overta, hvis 

ikke Kjetil ønsker å være leder. Få avklart dette før/på årsmøte. Kun to medlemmer i 

denne komiteen. 

- Elisabeth blir leder av komiteen. Tina Braathen inn i komiteen? 

 

3. Legge ut innlegg på facebooksiden for å høre om noen ønsker å inn i de forskjellige 

komiteene.  

- Forhører oss på årsmøte.  

 

4. Burde det være et minsteantall i komiteene for at de skal bestå? 

- Minst to stk. 

 

5. Budsjett og regnskap til årsmøte. 

- Regnskap blir klart innen 1 uke før årsmøte. Budsjett ok. 

 

6. Godkjenne forslag til endringer i Klubbhåndboka før denne legges ut til medlemmer og for 

godkjenning på årsmøte. 

- Gina og Silje gjør siste rest med endringer. Styret godkjenner først og deretter legger 

ut for gjennomlesing av medlemmer og godkjenning på årsmøte. 

 

7. Hvilke personer er foreslått av valgkomiteen for å inn i styret? 

- Fått tilsendt oversikt fra valgkomiteen. 

 

8. Hvilken person er valgt inn i valgkomiteen? 

- Monica Haare Nordli kan inn i valgkomiteen. Silje forhører seg om hun vil bli medlem. 

 

9. Har det kommet inn noen saker til årsmøte? 

- Nei. 

 

10. Smartstall som sponsor? 

- Nei. 

 

11. Signatur på Brreg er Guro. Dette må endres. 

- Tonje sjekker opp dette. 

 

12. Kiosk NPA show 18.mars? 

- Nei. 

13. Høytaleranlegg 

- Thor Henning må se på det. Kan vi skaffe noe trådløst til anlegget vi allerede har? 



 

14. Kjøretrening Olaf Nyby, Modum Bad. 

- Videresender til kjørekomiteen. 

 

15. Klubbtreninger i dressur. Medlemmer etterspør dette igjen, og det er også personer som 

har meldt seg inn i klubben kun for å delta på dem. 

- Har fått forslag fra Sandra med datoer. Legges ut på hjemmesida. 

 

16. Skole-klubb. 

- Finne kontrakt mellom skole og klubb. Kontakt med rideskolen gjennom ridelærer og 

all bruk av hall/skoleanlegg er med Katarina. Kristina har sagt ja til å være klubbtrener i 

sprang.  

 

17. Ryttertinget 2023, 2 representanter (mann og dame). 15.-16.april. 

- Frist innen 20.mars.  

 

18. Eventuelt. 

- Endre i klubbhåndbok at komiteene kan bruke 2500,- pr. år. 

- Gina har laget div. skjema som kommer som vedlegg til klubbhåndboka. 

Uttak premier, søknadsskjema for økonomisk støtte til kurs/etterutdanning, utlegg, 

rytterstøtte og dugnadsstøtte og skjema for utfylling av dugnadspoeng. 

- Få oversikt over eiendeler og premier. 

- Skaffe stifteklipper. 

- Platting til 2.etg. som kan trilles bort.  

- Tak på dommerbod er et avvik på vernerunde. Taket må fikses. 

- Rytterstøtte blir utbetalt til to medlemmer. 


